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Bestyrelsesmøde 30.04.2025 
- Tiltag for at bringe hastigheden ned på de små villaveje i vores område 

o FB opslag lægges op 
o Skilte med legende børn kortlægges os stand registreres 
o Det undersøges hvilke muligheder vi som GF har for at sænke hastigheden i området 

- Økonomi 
o Drift:  

▪ Følger budget 
▪ 400.000 kr i obligationer er udløbet og geninvesteret i 1 års obligationer med 

mulighed for 8000 kr i gevinst 
a. Veje:  

▪ Følger budget 
- Der gøres klar til etablering af Vild med Vilje område ved den store legeplads ved AAVs 

regnbassin 
- Fondsarbejde til legeplads fortsættes 

 

Bestyrelsesmøde 04.02.2025 
Resume 

• Planlægning af generalforsamling 2025 
o Sikre at datoer overholdes 
o Opdatere stemmesedlerne så de i fremtiden lever op til de adspurgte krav 

• Økonomi 
o Regnskab 2024 Drift:  

▪ 130K i overskud.  
▪ 400k på egenkapital på drift 48K hensat til beskæring 

a. Regnskab 2024 Veje:  
▪ 27K til asfaltarbejde 
▪ Overskud 101.K. Værdipapirer steg med 48K 
▪ 1,8 mio i egenkapital 

• Der gøres klar til etablering af Vild med Vilje område ved den store legeplads ved AAVs regnbassin 
• Fondsarbejde til legeplads fortsættes 
• Planlægningen af fastelavn 2025 er påbegyndt 

 

Bestyrelsesmøde 12.09.2024 
• Gennemgang og status på økonomi. 

o Ingen væsentlige udgifter siden sidst. Dog er betaling fra Aura gået ned. Der vil blive lavet 
FB opslag for at opfordre grundejere til at melde sig på ordningen. 

o Er gjort klar til at BV229 kan indmeldes i grundejerforeningen 
o Skødetilskrivning: Kommunen vil tilføje servitut om at der ikke må sælges af 

fællesarealerne uden accept fra Aarhus Kommune, som det hidtil har været tilfældet. Vi 
har accepteret denne tilføjelse. Afventer videre fra kommunen. 

• Påbegyndt arbejde omkring fondsansøgning til legeplads 



• Vedligeholdes af legeplads er foretaget. 
• Har ansøgt frøpulje til Vild med Vilje område og fået tildelt frø fra Aarhus Kommune til område foran 

regnvandsbassin ved den store legeplads. 

 

Bestyrelsesmøde 26.05.2024 
• Gennemgang og status på økonomi. 
• Mindre reparationer af legeredskaber igangsat  
• Gennemgang af grønne områder og vild med vilje områder 

o Udarbejdelse af helhedsplan for området opstartes 
• Status og opfølgning på de igangsatte vedligeholdelsesarbejder på veje og stier 

o Der dannes et overblik over manglende indsamling af kegler  
• Koordinering og indhentning af diverse tilbud for mindre vedligeholdelse. 

o Maling af fælleshus efter revneforsegling og udskiftning af port. 
• Fondsansøgning til legeplads og multibane igangsættes for at sikre bedre økonomi 

 

 

Bestyrelsesmøde 30.04.2024 
• Bestyrelsen konstituerede sig efter årets generalforsamling 
• Refleksion over den afholdte generalforsamling  

o afviklingen og tilbagemeldinger 
o Legepladsprojektet 

• Gennemgang og status på økonomi. 
• Mindre reparationer af legeredskaber igangsat og bestilt 
• Gennemgang af grønne områder og vild med vilje områder 
• Status og opfølgning på de igangsatte vedligeholdelsesarbejder på veje og stier 
• Koordinering og indhentning af diverse tilbud for mindre vedligeholdelse. 

 


